
2023.08.21 - Dagsorden skolebestyrelsesmøde Ravnshøj Skole  
Kl. 19.00 - 21.00 

Fraværende: Helle og Lars Christian 

 

1. Konstituering 
Referat: Troels takkede endnu engang bestyrelsen for at tage hvervet på sig. Han ser frem til et 

godt samarbejde med en bestyrelse, som kommer tættere på skolen - en styrkelse af det lokale 

ejerskab. 

Styrelsesvedtægten er udleveret.  

Der skal vælges elevrådsrepræsentanter i august. Der skal være to elever i bestyrelsen. 

Laila har valgt at flytte sit barn og har derfor trukket sig fra bestyrelsen. Vi er stadig 5 

forældrerepræsentanter, så vi kan godt vælge at fortsætte, som det er, men kan også vælge at 

supplere med et nyt medlem. 

Holdningen var, at der skulle være et bredt udvalg. Vi har en suppleant, men det er ikke fair at 

kalde ham ind allerede. 

Det besluttes derfor, at der skal være én mere i bestyrelsen, og at Troels skriver ud til 

forældrene. Man skal melde sig inden 1. september. 

Man indkalder kun en suppleant ved længerevarende fravær. Vi beslutter, i hvilket omfang 

suppleanterne skal deltage i møderne i vores forretningsorden.  

Bestyrelseskursus ønskes placeret i forbindelse med et bestyrelsesmøde. Vi forsøger at få det 

lagt d. 18 september.  

Konstitueringen resulterede i følgende: 

Formand - Michael 

Næstformand - Lise 

2. Nyt fra skolen 
Præsentation af skolen. 11 lærer – Lotte i delt stilling. 3 pædagoger både i skole og i SFO. 

Derudover er der Vita vores sekretær, som får et større job end med distrikterne. Vi har lånt 

økonomisekretæren fra distrikt nord. Der er yderligere ansat Jeanett i boden og en flexjobber. 

Vores flexjobber gør et stort arbejde i personalerummet og på biblioteket. Hun har lige haft 25 års 

jubilæum. 

Der er desuden Johnny, som er teknisk servicemedarbejder og rengøringspersonalet. De er ansat under 

ejendomscenteret.  

Endelig er der en sundhedsplejerske og en UU vejleder, som kommer i huset. Der er undervisning af de 

ukrainske elever af en medarbejder fra modtagercenteret.  



 

Vi ved endnu ikke noget om vores økonomi. Man er ved at gøre økonomien op efter distrikterne. Rest 

økonomi fra distrikterne skal deles fornuftigt til skolerne. Vi får besked i september, hvordan det ser 

ud. Den nye skolechef sagde dog, at det egentlig generelt ser pænt ud på skoleområdet. 

Der var en stor personaletilpasning pr. 1. august. Der udover er Lotte ansat. Fra 1. januar skal der 

spares 1 procent på centerniveau. Dertil kommer demografiregulering. 

 Tildelingsmodellen afgør, hvor mange penge den enkelte skole skal have. Modellen er ret ny, men der 

tales om måske at se på den igen efter strukturændringen. 

Der kommer elever herud, som ønsker mindre rammer. 

I den nye styrelsesvedtægt står der: Skolebestyrelsen skal arbejde med principper for overgangen 

mellem skole og børnehave. 

Vi har hen over sommeren fået halveret antallet af de ukrainske børn, idet tre er rejst hjem.  

Der har været afholdt møde med Ulrik fra kirken om evt. oprettelse af et kor for elever i henholdsvis 2. 

og 3. klasse.  

Ulrik og menighedsrådsformanden inviteres til et uddybende møde for at drøftelse initiativet. 

Starten udskydes indtil videre. 

Eleverne i 7. klasse skal nu ønske valgfag.  Der er naturvidenskabsfestival i uge 39 – skolen har fået 

20.000 kr. af Nordeafonden.  

Der er aftalt møde med KRIF og DGI om et evt. samarbejde. Der kan måske søges midler fra DGI til 

kursusvirksomhed. 

Omdrejningspunktet i kommende skoleår vil være ”Den Mangfoldige Folkeskole” – al personale har 

været til introforløb omkring emnet ”børnesyn”. 

 

3. Næste møde 
18. september 

 

REF LP 


